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brak zdjęcia
Czarne chmury zaczynają się zbierać nad skoczniąw Wiśle - Malince. Dziś w Radiu Bielsko poseł PiS Jacek  Falfus
mówił, że posłowie z sejmowej komisji sportu zaczynają się zastanawiać nad finansowaniem tej inwestycji. A jest to
spowodowane tym, że na budowę skoczni nie ma kto wykładać pieniędzy i wychodzi na to, że Skarb Panstwa
powinien ją sfinansować niemal w całości. Tymczasem pierwotne założenia były zupełnie inne - wyjaśnia Falfus.


	Będzie, nie będzie

